






         Schriftelijke vragen  

(artikel 42 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 

Schriftelijke vragen ingediend door K. Dijkstra, namens de PvdA fractie. 

Datum: 24 februari 2024 

Onderwerp: opzegging huur aula de Walakker  

 

Geacht College, 

 
U zult zich herinneren dat de fractie van de PvdA op 5 mei 2021 vragen heeft gesteld over de door 

u per 1 januari 2022 beëindigde huur van aula de Walakker door Uitvaartvereniging Zuidlaren. 

Aanleiding vormde het gegeven dat de vereniging zich hierdoor totaal overvallen voelde. 

U vond met de fractie dat dit geen fraaie gang van zaken was en beloofde nader overleg met het 

verenigingsbestuur. Hierin zou onder andere besproken worden of overname van het gebouw tot 

de mogelijkheden behoort. Daarover was nog geen serieuze informatie met het bestuur gedeeld. 

Sterker, er was zelfs nog geen taxatie uitgevoerd. 

Naar aanleiding van onze vragen beloofde u onder andere in deze omissie te voorzien en het pand 

te laten taxeren. Vervolgens zou u in overleg treden met het bestuur om te bezien of verkoop aan 

hen haalbaar is. 

Op 2 juni 2021 stuurde het bestuur u bij wijze van opening van het overleg een brief. Hierin wordt 

onder andere gememoreerd dat de vereniging in 1991 op uitdrukkelijk verzoek van de gemeente 

akkoord is gegaan met het in gebruik nemen van de Walakker, waarbij de vereniging de aula die ze 

in bezit had aan de Zuiderstraat om niet aan de gemeente heeft overgedragen. 

Per brief van 9 december 2021 heeft u het bestuur van de vereniging bericht dat u de 

huurovereenkomst met een jaar wilde verlengen tot 1 januari 2023, omdat het toegezegde overleg 

niet had plaatsgevonden. 

In het eerste kwartaal van 2022 volgde een eerste verkennende bespreking tussen bestuur en 

gemeente. 

Daarna werd het stil. De gemeente gaf geen vervolg aan dit gesprek, zoals de afspraak was. 

Op 17 november 2022 schreef u weer een brief aan de vereniging. Weer wilde u de 

huurovereenkomst met een jaar verlengen (tot 1 januari 2024), omdat u meer tijd wilde nemen om 

de (on)mogelijkheden van voortzetting van het gebruik dan wel een vorm van medegebruik door 

de uitvaartvereniging bij het afstoten van het eigendom door de gemeente te verkennen. 

Op 21 december 2023 ontving de vereniging opnieuw een brief van u. U deelt mee, dat de 

huurovereenkomst nog eens met een jaar wordt verlengd, tot 1 januari 2025 dit keer. 



Helaas zegt u hierin niets over de voortgang in het door u ingezette proces. De vereniging is ook 

niet op de hoogte van de stand van zaken. 

Wij hebben de volgende vragen: 

 Per welke datum is het gebouw voor verkoop getaxeerd 

 Wij begrijpen (en waarderen het) dat u op morele gronden zorgvuldig wilt zijn bij het 

beëindigen van de overeenkomst. De impact ervan is groot voor het bestuur. 

Zou het daarom, ook gezien het verloop van het proces tot zover, niet beter passen om de 

huur niet eerder op te zeggen dan nadat u het overleg met het bestuur over overname of 

eventueel medegebruik heeft afgerond. 

 Is het juist dat het gebouw publiekelijk te koop zal worden aangeboden i.c. heeft/hebben 

zich al een belangstellende/belangstellenden gemeld? 

 Geniet de uitvaartvereniging bij verkoop een voorkeurspositie op basis van de al 30 jaar 

durende overeenkomst tot huur en de bijzondere voorwaarde (afstaan aula Zuiderstraat)  

waarop deze overeenkomst tot stand is gekomen?  

 
Namens de fractie van de PvdA, 

Koos Dijkstra, fractievoorzitter 


